
Zápisnica 

 
        o zasadnutí obecného zastupiteľstva, ktoré sa uskutočnilo 30. novembra 2021. 

 
 
 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny   
Počet obyvateľov obce, ktorí sa zúčastnili zasadnutia: 0 
Ďalší prítomní: - 
     
Návrh bodov programu: 
 

1.  Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva (OZ) 
2.  Správa o udalostiach po poslednom zasadnutí OZ 
3. Schválenie rozpočtu na roky 2022, 2023, 2024 
4. VZN č. 1/2021 o zmene územného plánu obce. 
5. VZN č. 2/2021 o určení výšky príspevku na činnosť školy a  školského zariadenia. 
6. Dodatok k VZN č. 2/2020 o úhradách za poskytovené služby obcou Holice a o úhradách za 
krátkodobý prenájom nehnuteľného majetku obcou Holice 
7. Dodatok k VZN č. 2/2015 o podmienkach predaja výrobkov  a poskytovania služieb. 
8.  Prerokovanie žiadostí a iných aktuálnych tém 
 
 
Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce, Ing. Ľudovít Iván. Obecné zastupiteľstvo súhlasilo s 
navrhovanými bodmi programu.  Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa 0. 
 
Za overovateľov zápisnice navrhol nasledujúcich poslancov: 
 
Mgr. Irén Bohony 
MVDr. Ladislav Láng 
Hlasovanie: za 5, proti 0, zdržal sa 2. 
 
Zapisovateľ: Ing. Erika Jakli 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



2. Správa o udalostiach po poslednom zasadnutí obecného zastupiteľstva (OZ) 
 

Lajos Iván informoval o splnení návrhov uznesení predchádzajúceho zasadnutia.  
Iván: 
- Údaje z evidencie obyvateľstva: 3 narodení, 2 úmrtia, 3 prisťahovaní, 2 odsťahovaní. Počet 
obyvateľov obce: 2150.  
- Predložili sme projekt na rekonštrukciu interiéru kultúrneho domu. 
- Na opravu ciest sme kúpili 6 t špeciálneho materiálu za 1600 €. 
- Pán profesor László Kovács prednášal o živote sv. Alžbety. 
- Rozbili sme betónový povrch pred poštou, cesta dostala nový betónový povrch. Vyriešili sme aj 
odvádzanie dažďovej vody. 
- V tomto roku vianočný stromček daroval Balázs Pongrácz. Bol dokončený aj adventný veniec 
obce, ktorého posvätil pán farár. Aj obyvatelia Čechovej pripravili ich vlastný adventný veniec. 
- Alza box bude uvedený do prevádzky budúci týždeň. 
- Pri čerpacej stanici bol vytvorený priechod pre chodcov a umiestnený semafor. 
- Zúčastňujeme sa na viacerých projektoch, prináša to obrovskú administratívnu záťaž. 
 
3. Schválenie rozpočtu na rok 2022 
 
Starosta obce informoval o rozpočte na roky 2022, 2023 a 2024, ktorý OZ jednohlasne schválilo. 
Hlasovanie: za: 7, proti 0, zdržal sa 0. 
OZ berie na vedomie správu hlavného kontrolóra. 
 

Poslanec Béla Ravasz prišiel na zasadnutie s 1-hodinovým oneskorením. 

 

4. VZN č. 1/2021 o zmene územného plánu obce. 
 
Starosta obce informoval o zmene územného plánu, podľa ktorej Západoslovenská vodárenská 
spoločnosť s odvolaním sa na vyťaženosť kanalizačnej siete povolila vytvorenie 8 stavebných 
pozemkov.  
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa 0. 
 
 
5. VZN č. 2/2021 o určení výšky príspevku na činnosť školy a  školského zariadenia. 

 
− Iván – skontaktovala ma pani riaditeľka základnej školy s tým, že prevádzkovanie ranného a 
popoludňajšieho školského klubu je z finančného hľadiska veľmi zaťažujúce. Škola od obce 
dostane 4900 € mesačne.  Viac si nemôžeme dovoliť. Poplatok za školský klub by sme zvýšili z 10 
na 18 €.  
− Bohony – ranný školský klub je v období od 6:30 do 7:30, popoludňajší klub sa realizuje v 1. 
a 2. ročníku. 
− Usačov – skontaktovala ma Marianna Frühwald, predsedkyňa školskej rady a informovala o 
spätnej väzbe zo strany rodičov. Žiada o to, aby predtým, ako zastupiteľstvo rozhodne o VZN, sa 
stretli zástupcovia obecného úradu a školy. 
− Usačov – nie je transparentné, na aké účely sa používajú tie peniaze. 
OZ berie na vedomie tento návrh. 



 
6. Dodatok k VZN č. 2/2020 o úhradách za poskytovené služby obcou Holice a o úhradách za 

krátkodobý prenájom nehnuteľného majetku obcou Holice 

 

− Iván – v súvislosti s poplatkom za vyhlásenie v obecnom rozhlase som navrhoval zmenu. 
Zdá sa, že poplatok 10 EUR bol vysoký, zostaňme pri 5 EUR. Vyhlásenie pri príležitosti životného 
jubileja počas pracovnej doby je 10 EUR, mimo nej 20 EUR. 
− Menyhart - za jubilejné vyhlásenie by som nič nepožadovala. Nie je toho až tak veľa. 
− Spaček – rodina, ktorá to žiada, dokáže to zaplatiť. 
− Usačov – ak by chceli niekoho prekvapiť, tak to zaplatia. 
− Iván – do všeobecne záväzného zariadenia sa dostal aj prenájom pivných setov (ľavíc). 
− Usačov – musí byť do neho zapracovaná aj pokuta pre prípad, ak prenajaté ľavice nevrátia. 
− Ravasz – prenájom na trvanie jednej akcie je ako dlhá doba? Musí byť do neho zapracovaná 
formulácia „krátkodobý prenájom“, 1 až 3 dni. 
− Iván – doplníme to, 5 EUR/deň. 
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa 0. 
 
 
7. Dodatok k VZN č. 2/2015 o podmienkach predaja výrobkov  a poskytovania služieb 

 

− Iván – skutočnosť, že predajcovia zeleniny sa odsťahovali z trhoviska, nevrhá dobré svetlo. 
Ročný nájom bude uzatvorený na základe dohody. 
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa 0.  
 
 

8.  Prerokovanie žiadostí a iných aktuálnych tém 
 

• Žiadosť - žiadateľ: Ing. Helena Láng 

− Iván – chceli by kúpiť parcelu č. 177/42, nachádzajúcu sa v kat. úz. Stará Gala s rozlohou 64 
m², ktorá je súčasťou záhrady pri rodinnom dome a obhospodaruje ju 35 rokov. 
− Ravasz – nech to preveríme u právnika, aby nenastal konflikt záujmov.  
OZ berie na vedomie túto žiadosť. 
 

• Žiadosť - žiadateľ: Juraj Tomanovič 
− Iván – chcel by kúpiť parcelu č. 47/3, nachádzajúcu sa v kat. úz. Veľká Budafa, z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa, za cenu 10 EUR/m². Zámer bol zverejnený na webovej stránke obce. 
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa 0. 
 
 

• Žiadosť - žiadateľ: József Takács 

− Iván – chcel by kúpiť parcelu č. 99/95, nachádzajúcu sa v kat. úz. Stará Gala, z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa, za cenu 10 EUR/m². Zámer bol zverejnený na webovej stránke obce. 
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa 0. 

 
 

• Žiadosť - žiadateľ: Erzsébet Csánó 

− Iván – chcela by kúpiť parcelu č. 94/3, nachádzajúcu sa v kat. úz. Póšfa, z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa, za cenu 10 EUR/m². Zámer bol zverejnený na webovej stránke obce. 
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa 0. 



 
• Žiadosť - žiadateľ: Bálint Andrejkovics 

− Iván – jeho nájomná zmluva sa končí 31. decembra, žiada o jej predĺženie. Nájomné je 2,66 
EUR/m², zmluva bude platná do 31. júla 2026. 
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa 0. 
 

• Žiadosť - žiadateľ: Ivan Slovák 

− Iván – jeho nájomná zmluva sa končí 31. decembra, žiada o jej predĺženie. Nájomné je 2,66 
EUR/m², zmluva bude platná do 31. júla 2026. 
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa 0. 
 

• Žiadosť - žiadateľ: Felvidéki Alkotók Egyesülete (Združenie tvorcov na Slovensku) 

− Iván – žiadajú o finančnú dotáciu vo výške 300 EUR na fungovanie združenia. Z finančného 
hľadisko si to nevieme dovoliť. 
− Farkas – rozpočet nám to nedovolí.  
Hlasovanie: za 0, proti 6, zdržal sa 2. 
 

• Žiadosť - žiadateľ: MUDr. Juraj Šutta 

− Iván – predmetom jeho žiadosti je zápis vecného bremena na nehnuteľnosť s parc. č. 21/3 v 
kat. úz. Čentőfa, v pre Západoslovenskú distribučnú a.s.  
Hlasovanie: za 5, proti 3, zdržal sa 0. 
 

• Žiadosť - žiadateľ: Západoslovenská distribučná a.s. 
− Iván – chceli by umiestniť elektrické vedenia na parc. č. 187/1 v kat. úz. Kostolná Gala, 
ktorá je vo vlastníctve obce. Predmetom žiadosti je zápis vecného bremena.  
Hlasovanie: za 8, proti 0, zdržal sa 0.  
 
 
 

 
 
            


